



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen
Pastor Stone Wang
Rev. Herman Tang

dchen@rochesterccc.org
swang@rochesterccc.org
htang@rochesterccc.org

May 26, 2024 11:15 AM

Prayer Focus:

Pray for our brothers and sisters to practice self-control in their daily lives. May God grant us discerning hearts to follow the Holy Spirit's guidance in exercising self-control.

Call to Worship
Hymn of Praise
Pastoral Prayer
Scripture
Reading
Sermon

Psalm 95:1-3

Galatians 1:10-12

Minister Dingli Chen

Please God

1. Please God not people
2. Serve God and people
3. Serve God not people

Response Hymn
Doxology
Benediction
Welcome and Announcements

HOL#181 Glorious Freedom

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Pastor Tang

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Brother Yaonan Qian



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年5月26日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹在日常生活中操練節制禱告。求神賜我們敏銳的心，順從聖靈在節制上的帶領。

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 95:1-3 [眾立]

唱詩 HOL#18 祢的信實廣大

公禱

唱詩 我的靈讚美祢 [眾坐]

祂已被尊崇

歡迎與報告

牧禱

讀經 加拉太書 1: 10-12 [眾立]

證道 陳定立傳道

討神的喜悅 [眾立]

一、討神的喜悅

二、服侍人也服侍神

三、服侍神不是人

回應詩 HOL#181 榮耀釋放 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
鄧牧師

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
錢姚南弟兄

報告事項

1. 鄧牧師和他的太太陳牧師誠摯地邀請會眾於 6 月 2 日在母堂的第二堂崇拜後參加一個特別的午餐慶祝他們的婚姻。不需要帶禮物，只需像教會家庭一樣一起來享用午餐。
2. 6 月 9 日星期天下午 1:30 召開會員大會，議程是提名新執事會成員：安寧、陳玮成、岑詠竹、戴中寧、湯敏、吳靜、吳麗紅（司庫）和陳亭佳（教會文書）。參加會員大會是所有會員的特權和責任。歡迎非會員列席。

Announcements

1. Pastor Tang and his wife, Susanna, cordially invite the congregation to a special lunch celebration on June 2nd after the second service in Penfield, commemorating their marriage. No need to bring gifts – just come and enjoy a meal together as a church family.
2. On Sunday, June 9th, we will be holding a congregational meeting starting at 1:30 PM. The agenda of the meeting will be the nomination of new board members: Ning An, Sam Chen, Ada Chow, Lawrence Tai, Min Tang, Jason Wu, Lihong Wu (Treasurer) and Grace Chen (Clerk). It is a privilege and responsibility for all members to attend. Non-members are welcome to attend and observe.